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PROTOKOLL PARAGRAF NR

Lockne församlingsräd 58-69

ORT DATUM FÖR MÖTET

Ängsta, Sockenstugan 2023-18-01

NÄRVARANDE

Ulla Andersson, ordförande
Alexandra Agerberg, sekreterare
Maria Jönsson
Karl-Johan Eriksson
Tom Liveskär

NÄRVARANDE
Johannes Adolfsson TJG ERSÄTTARE

ÖVRIGA NÄRVARANDE UTSEDD ATT JUSTERA
Sara Holmlund Maria Jönsson

858 Mötets öppnande och inledning
Ulla hälsar oss välkommen.

859 Val av justerare
Som justerare väljs Maria Jönsson.

860 Godkännande av dagordning
Dagordningen godkänns av alla närvarande.

861 Föregäende protokoll
Protokollet godkänns och läggs till handlingarna.

862 Information Tom
Ingen information som kan protokollföras vid detta tillfälle.

863 Verksamhetspengar och verksamhetsplan
Gemensam genomgäng av Gudstjänster i februari och mars samt diskussion av frägan om kyrkfika.
19.02 vid en eventuell Gudstjänst i Löfsäsen bjuder församlingsrädet pä fika.
19.03. blir ingen bygudstjänst men Gudstjänsten kommer i stället hällas i sockenstugan, Ängsta.
Församlingsrädet kommer vid detta tillfälle bjuda pä soppa och bröd.
Fikat den 19.02 och bjudningen den 19.03 kommer att finansieras med verksamhetpenar för 2023.
Frägan hur kyrkfikat ska lösas lämnas till Sara Holmlund och Elin Nilsson (inte närvarande). Inga
vidare beslut tas i detta sammanhang.



Olika möjligheter att utveckla verksamheter i församlingen för barn och vuxna diskuteras men

församlingsrädet tar inga beslut.

Gudstjänstordningen kommer att publiceras i Mittbladet.

864 Fonder
Inga förändringar kan protokollföras vid detta möte.

865 Ansökan länsstyrelsen
Ulla fär i uppdrag att ta kort pä altarringen och att göra en beskrivning om att liknande tyg med
liknande/ samma färg kommer att användas.
Församlingsrädet beslutar att byte av tyg pä altarringen ska genomföras.

866 Inventarier
Mattan upp till predikstolen ärmycket sliten. Församlingsrädet diskutera ett framtida byte av
mattan. Ett eventuellt byte kommer att finansieras med medel ur Enerudsfonden.
Församlingsrädet tar inget beslut men mäste undersöka om vem som skulle kunna utföra ett
sädant arbete.
Nattvardskalk: Ulla fär i uppdrag att höra sig för med Nordic Kiwi om en ny nattvardskalk och
eventuell kostnad för en sädan.

Församlingsrädet ger Anita Jonsson uppdraget att ordnar med nytt kalkkläde. Kostnaden
kommer att täckas med medel ur Enerudsfonden.
Psalmtavlorna behöver renoveras och kommer att plockas ner en i taget. Arbetet kommer att
utföras av Anita Jonsson. Även denna kostnad kommer att finansieras med medel ur
Enerudsfonden.

867 Övriga frägor
Inga övriga frägor att protokollföra.

868 Nästa Möte
Nästa möte är ett gemensamt möte för Lockne och Mariebys församlingsräd. Mötet kommer att äga rum
den 18.04. kl.: 18:00 i sockenstugan, Ängsta.

869 Avslutande av möte
Ulla avslutar mötet och tackar alla för deltagandet

Alexandra Agerberglla
Ordförande Sekreterare

Maria Jönsson
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Justerare


